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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony

„Miért nem a reálbérek és a foglalkoztatottság további növelése az első" címmel a Házszabály
91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Kiss Péter Miniszterhez A kérdésre a választ
írásban kérem.

Tisztelt Miniszter úr!

A polgári kormány az elmúlt négy évben jelentős lépéseket tett hazánk munkajogi
struktúrájának európai szintre fejlesztésében. A jogharmonizációs folyamat majdnem teljes
egészében lezárult. A kormányváltás után pártja rögtön „belenyúlt" az eddigi szabályozásba .
Módosító javaslataikkal álláspontom szerint a joganyagot helytelenül alakítják, hiszen
elképzeléseik sajnos nem jelentik azt, hogy ezzel teljes mértékben felzárkózunk a munka
világának európai szintjére, hiszen a bérek, valamint a hazai foglalkoztatottak aránya,
képzettsége és mobilizálhatósága így jelentós mértékben el fog még maradni az uniós szinttől.
Miért nem fejezik be az elkezdett helyes folyamatokat ? (Hollandiában p1 . 70%-os a
felnőttkorú lakosság foglalkoztatottsága, míg ez nálunk 55-60%.) Ehelyett Önök a
szakszervezeti lobbynak engedve csupán a munkajog ún . másodlagos preferenciáival
hivalkodnak. Miért nem a reálbérek és a foglalkoztatottság további növelése az első?
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